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Protokół nr 3/18

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Mielnik

 w dniu 19 grudnia 2018r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Marcin Urbański -Wójt Gminy
2. Pani Małgorzata Joanna Szymańska -Skarbnik Gminy
3. Pan Piotr Wysocki -Sekretarz Gminy
4. Pani Katarzyna Warszycka -Kierownik GOPS
5. Pan Tadeusz Szeweluk -Dyrektor ZGK

Obradom Komisji przewodniczył Pan Jerzy Weremjewicz – Przewodniczący Komisji.

Na wniosek Pana Wójta porządek posiedzenia rozszerzono o punkt  „Zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2018-2029”.

Ustalony porządek obrad Komisji brzmi następująco:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad I sesji Rady Gminy
Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r.,
2) w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata

2018-2029, 
3) o  zmianie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia

odpłatności  za  pobyt  w  ośrodkach  wsparcia  i  mieszkaniach  chronionych
mieszkańców Gminy Mielnik,

4) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na
zakup posiłku lub żywności,

5) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych,

6) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata
2019-2029,

7) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na rok 2019.
2. Opracowanie planu pracy komisji na 2019 rok.
3. Sprawy różne.
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Do punktu 1(1).

Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy
na rok 2018.

Pan Jerzy Weremjewicz zapytał o miejsce przeniesienia promu w Niemirowie. Stwierdził,
że ludzie mówią, że tam jest również za płytko.

Pani Alicja Sawczuk również wyraziła  wątpliwości co do wyboru miejsca do przeprawy
promowej. Poinformowała że na Geoportalu widać tam łachę.

Pan Sekretarz odpowiedział, że jest to zbadane, najlepsze miejsce.

Pan Dyrektor ZGK wyjaśnił, że w planowanym miejscu przeprawy były robione próby przy
najniższym poziomie wody w rzece i wypadły dobrze. Pan Dyrektor sam uczestniczył w tych
próbach. Ponadto mieszkańcy Niemirowa mówią, że w tym miejscu zawsze można było się
przeprawiać promem.

Pan Wójt  poinformował, że koszt zmiany przeprawy promowej wyniesie około 6 mln zł.
Może w tej  sytuacji  warto się  zastanowić nad budową kładki  pieszo-rowerowej,  na którą
mamy przygotowany projekt. Koszt budowy kładki wyniesie około 20 mln zł, moglibyśmy
się  starać  o  pozyskanie  środków zewnętrznych,  np.  z  programu budowy mostów.  Trudno
powiedzieć  czy  uzyskalibyśmy środki  na  kładkę,  ponieważ most  z  tego programu będzie
budowany w Tonkielach. Trzeba jednak próbować i szukać pieniędzy na budowę kładki.

Pani Skarbnik poinformowała, że zadłużenie na koniec 2018 roku wyniesie 10 mln 700 tys.
zł. Na pytanie Pana Kazimierza Toboty czy na koniec 2018r. zadłużenie nie wzrośnie, Pani
Skarbnik odpowiedziała, że się nie zmieni. Środki niewykorzystane w roku bieżącym, przejdą
na następny rok.

Pan  Wójt  poinformował,  że  jest  po  rozmowie  z  Wójtem  Sarnak  na  temat  przeprawy
promowej w Mielniku Wójt Sarnak zaproponował, aby w roku przyszłym pobierać opłatę za
przeprawę. 
W 2019 wzrosną opłaty za śmieci, ponieważ wywóz śmieci wzrósł o około 40 %.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w przetargu na śmieci PUK Hajnówka zwiększyła cenę o 96 tys.
zł,  co  po  przetargu  dało  kwotę  350  tys.  zł.  Firma  skalkulowała  ceny  energii,  opłat  za
składowanie i dało to taką kwotę. Nie mamy innego wyjścia, musimy się zgodzić na tę cenę.

Komisja jednogłośnie,  przy obecności  7 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 1(2).

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2018-2029.
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Komisja jednogłośnie,  przy obecności  7 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2018-
2029.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 1(3).

Pani Kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach
chronionych mieszkańców Gminy Mielnik.

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały o zmianie  uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy
Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 1(4).

Pani Kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w
formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności.
Pani Kierownik wyjaśniła,  że tylko do końca br. obowiązuje program pomocy państwa w
zakresie  dożywiania,  od  1  stycznia  2019r.  będzie  obowiązywał  nowy  program
rządowy„Posiłek w szkole i w domu” i stąd wynika  konieczność podjęcia tej uchwały.
Na pytania radnych o dystrybuowaną przez GOPS pomoc żywnościową w postaci paczek
wyjaśniła, że jest to zupełnie inna rzecz. Jest to Program Operacyjny Pomoc Żywnościowa  i
kierowany jest do tych osób i rodzin, które z kwalifikują się z powodu niskich dochodów i
dlatego też trafia do osób znajdujących się w najtrudniejszej sytuacji życiowej.
Pani Kierownik przedstawiła kryteria dochodu uprawniające do otrzymania pomocy.

Komisja jednogłośnie,  przy obecności 7 radnych,  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  podwyższenia  kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnie  pomocy w zakresie  dożywiania  w formie  świadczenia  pieniężnego na  zakup
posiłku lub żywności.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 1(5).

Pani Kierownik GOPS przedstawiła  projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu
wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci
produktów żywnościowych.

Komisja jednogłośnie,  przy obecności 7 radnych,  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  określenia  zasad  zwrotu  wydatków w zakresie  dożywiania  w  formie
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych.

(w zał. na str.............prot.)
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Do punktu 1(6).

Komisja  Rady  negatywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(7).

Pani  Skarbnik poinformowała,  że  projekt  budżetu  omówiono szczegółowo na wspólnym
posiedzeniu  komisji  w  dniu  10  grudnia.  Przypomniała  o  cofnięciu  dotacji  dla  ZGK  w
wysokości 200 tys.zł. i dokonaniu oszczędności w budżecie szkoły na kwotę 48 tys.800 zł.
Nie ma danych na temat  poczynionych oszczędności w GOKSiR i w Bibliotece Gminnej.

Pan Kazimierz Tobota zaproponował odstąpienie od organizacji imprezy „Noc kabaretowa”.
Mało miejscowych osób uczestniczy w tej imprezie, w ten sposób moglibyśmy zaoszczędzić
30 tys.zł.

Pan Jerzy Weremjewicz zaproponował, aby dyrektorzy jednostek raz jeszcze przyjrzeli się
swoim budżetom i zastanowili nad ich zmniejszeniem.
Zapytał o podwyżki w Urzędzie Gminy Mielnik.

Pan  Paweł  Grzegorz  Pura  zwrócił  z  prośbą  o  wsparcie  finansowej  Placówki  Straży
Granicznej w Mielniku.

Pan Wójt odpowiedział, że w Urzędzie Gminy w 2018r. 5 osób było objętych regulacją płac.
W roku 2019 nie przewiduje się podwyżek płac w Urzędzie Gminy. W GOKSiR i Zespole
Szkół  kilku  osobom  trzeba  będzie  wyregulować  wynagrodzenie,  ponieważ  mają  rażąco
niskie.
Wpłynął wniosek Policji w sprawie wyposażenia posterunku policji w Mielniku, rozważymy
również wniosek Placówki Straży Granicznej.
Złożyliśmy  wniosek  na  ulicę  Białą  o  środki  z  funduszu  budowy  dróg  lokalnych,  jeśli
dogadamy  się  z  powiatem  będziemy  potrzebowali  500-600  tys.zł.  na  budowę  ulicy
Królewskiej (warunkiem jest uzyskanie przez powiat 1 mln zł dofinansowania).

Pani Skarbnik poinformowała, że w roku 2019 do budżetu gminy wpłynie dodatkowo ok. 1
mln zł.

Pani Alicja Sawczuk zaproponowała zagospodarowanie terenu nad Bugiem, od promu do
Topoliny – zamontować lampy, ławeczki i ustawić kosze na śmieci.

Komisja rady 2 głosami za, przy 4 głosach sprzeciwu i jednym głosie wstrzymującym
się negatywnie zaopiniowała projekt budżetu gminy na 2019r.

(w zał. na str............prot.)
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Do punktu 2.

Komisja rady ustaliła następujący plan pracy na 2019 rok :

I kwartał
1. Informacja z realizacji opracowania planu zagospodarowania przestrzennego Gminy

Mielnik.
2. Analiza wykonania inwestycji w 2018 roku.
3.  Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

II kwartał
1. Opiniowanie wykonania budżetu za 2018 rok.
2. Informacja o przygotowaniu gminy do letniego sezonu turystycznego.
3. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

III kwartał
1. Opiniowanie realizacji budżetu gminy za I półrocze 2019 roku.
2. Bieżąca ocena realizowanych inwestycji z budżetu gminy.
3. Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2019.
4. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
5. Sprawy różne.

IV kwartał
1. Rozpatrzenie  wniosków  inwestycyjnych  i  remontowych  zgłoszonych  przez

poszczególne sołectwa do realizacji na 2020 rok.
2. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2020 rok.
3. Przyjęcie  sprawozdania  z  realizacji  programu  współpracy  z  organizacjami

pozarządowymi.
4. Przygotowanie planu pracy komisji na 2019 rok.
5. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  przez  gminę  w  roku  szkolnym

2018/2019.
6. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
7. Sprawy różne.

Do punktu 3.

W punkcie sprawy różne nie zabierano głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała
Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Komisji

                 Jerzy Weremjewicz


